



产品特性 Features



- ▶ 空气开关输入接线端子时序控制器。
- ▶ 配置了航空级高精度输入电压指针表。
- ▶ 面板具有8路输出独立控制按键和8路输出状态指示灯，可单独开启、关闭任意一路输出，1个时序开关和1个电源控制总开关。
- ▶ 具有中控和设备级联控接口。
- ▶ 时序器模式可无限级联。
- ▶ The input of the air switch is connected to a timing controller.
- ▶ The aviation grade high-precision input voltage pointer meter is equipped.
- ▶ On the panel, 8-channel output independent control buttons and 8-channel output status indicator lights are equipped to achieve a series of functions, including individual opening, closing of any one channel of output, a timing switch, and a main power control switch.
- ▶ There are central control and device level joint control interfaces in the device.
- ▶ In addition, the sequencer modes can be infinitely cascaded.

参数规格 Specifications



电源输出插座	9路（8路受控+1路不受控），可兼容10A和16A的国标、欧标、美标、英标插头	Power output socket	9-channel (8-way controlled+1-way uncontrolled), compatible with the national, European, American, and British standard plugs of 10A and 16A
电源限制总容量	~180V ~250V/45A	Total power limit capacity	~180V ~250V/45A
总电源输入接线	空气开关*1，标配3*4mm（三芯国标电源） 线约1.2米）	Main power input wiring	Air switch * 1, standard configuration 3 * 4mm (three-core national standard power cord is about 1.2m)
控制接口	1个RS232 2串口、1个线控接口	Control interface	1 RS232 2 serial port, 1 wire control interface
输入电源	AC220V 50Hz	Input power supply	AC220V 50Hz
电压指示表	0-300V	Voltage indicator	0-300V
时序延时时间	1s	Sequential time delay	1s
尺寸(W×D×H)	484mm×280mm×58mm	Dimension (W × D × H)	484mm×280mm×58mm
重量	4.8kg	Weight	4.8kg

